

PEMBERITAHUAN PERTANYAAN DEWAN RAKYAT  
MESYUARAT KEDUA, PENGGAL KEDUA,  
PARLIMEN KEEMPAT BELAS

---

**PERTANYAAN : LISAN**

**DARIPADA : DATO' SRI IKMAL HISHAM B. ABDUL AZIZ  
[TANAH MERAH - PH]**

**TARIKH : 1 JULAI 2019 (ISNIN)**

**SOALAN NO. 9**

Minta **MENTERI BELIA DAN SUKAN** menyatakan adakah Kementerian menggunakan khidmat legenda badminton negara, Dato' Lee Chong Wei bagi melahirkan lebih ramai pemain badminton berprestasi tinggi.

**JAWAPAN**

Yang di-Pertua,

1. Seperti Ahli Yang Berhormat sedia maklum, pada 13 Jun 2019 yang lalu, Dato' Lee Chong Wei telah mengumumkan persaraan beliau daripada sukan badminton dan secara langsung menyebabkan Malaysia kehilangan sebuah permata yang menyinari landskap badminton negara.

2. Rentetan daripada pengumuman tersebut, pihak Kementerian telah berbincang dan berdialog bersama Majlis Olimpik Malaysia (MOM) dan bersetuju untuk melantik Dato' Lee Chong Wei sebagai *Chef-De-Mission* (CDF) bagi Temasya Sukan Olimpik Tokyo 2020. Walaupun beliau tidak akan hadir sebagai seorang atlet yang berbakti kepada negara, tetapi sebagai *Chef-De-Mission* (CDF) saya yakin nasihat beliau dan bimbingan beliau bakal memberikan inspirasi kepada atlet-atlet muda yang lain untuk terus berkhidmat bakti kepada

## NO. SOALAN : 9

negara tercinta dan menyumbangkan pingat emas yang pertama kepada Malaysia dalam sukan olimpik.

3. Pada masa yang sama, Kementerian akan berusaha memastikan Dato' Lee Chong Wei terus bersama dengan Persatuan Badminton Malaysia (BAM) yang ketika ini di bawah kelolaan Dato' Sri Mohamad Norza Zakaria dan terus mengadakan sesi *sparring* bersama dengan atlet-atlet muda.

4. Kementerian juga dimaklumkan bahawa Dato' Lee Chong Wei turut berniat mengadakan kolaborasi untuk membina satu akademi Lee Chong Wei di negeri Kedah. Pada masa yang sama, bagi memastikan khidmat beliau dapat dipanjangkan, rundingan bagi menggunakan bakat beliau akan diteruskan selepas Dato' Lee Chong Wei telah bersedia nanti.

Sekian, terima kasih.